
Protokoll Årsmøte 2018

Åpning – godkjenning av stemmer

Til stede: 15 medlemmer og en fullmakt, til sammen 16 stemmer.

Godkjenning av innkalling: Vi kom ikke I land slik vi ønsket I år, og ønsker å få bedre rutiner på dette. 
Innkallingen ble allikevel godkjent.

Tellekorps: Miriam Winterseth og Christine Helgesen 

Signere protokollen: Cecilie Gül og Camilla Winterseth 

Premieutdeling, lokallagscup: 

Det ble delt ut gavepremier og sløyfer for vinnerne av cupen og deltagerpremier

Ryttere/kusker på bilde til høyre: 1. plass: Aurora Bjørkevold, 2. plass: Hans Oliver Dalen Bauer og 3. 
plass: Miriam Winterseth. 

Hester: Lybråtens Frikk, Aasberg Tord og Drevland Trym.

En oversikt over alle som var med i lokallagscupen:

Rytter/kusk:

1. Aurora Bjørkevold 1971,710 poeng

2. Hans Oliver Dalen Bauer 1783, 55 poeng

3. Miriam Winterseth 1479,091 poeng

4. Siri Torgersen Grinder 867,308 poeng

5. Ingeborg Linnestad 598,25 poeng

6. Line Camilla Bjørkevold 470 poeng

7. Lara Gül 468, 242 poeng

8. Christine Helgesen 168,955 poeng 

9. Frida Nordstrand Sand 0 poeng

Hest:

1. Lybråtens Frikk 2055,460 poeng

2. Aasberg Tord 1783,55 poeng

3. Drevlands Trym 1349,091 poeng

4. Tusenfryd 906,873 poeng

5. Boysens Audun 626,25 poeng

6. Kirkebys Nina 598,25 poeng

7. Fladebergs Felix 364, 208 poeng

8. Tufte Karisma 179,6 poeng

9. Haugar Roran 50 poeng

10. Forbrigds Vera 49,355 poeng

11. Bjørke Burre 0 poeng

Årsmelding: Per Otto leser 



Det ble oppdaget noen feil, som er blitt rettet i ettertid.

-Utstillingen 29. oktober var uoffisiell

-Hingsteslippet i Svarttjernhullet hadde ikke kommet med

-N/L skrives med små bokstaver midt i setninger.

Regnskap: Varesalg er gått bedre enn forventet.

Innmeldte saker:

1. Tilskuddsordning. Et medlem har ytret ønske om at tilskudd innenfor landbruket bør utvides 
til avlshester i alle aldre, ikke bare for hester opp til 3 år. Vi bes om å ta dette med til 
landslaget. Dette vil uansett ikke komme alle til gode, og det er en liten sum uansett, men 
det er viktig å holde et trykk mot myndighetene, slik at vi kan få en validering av det vi driver 
med, rent prinsipielt. Vi bør kunne sidestilles med andre norske husdyrraser. Selv om det sies
at arbeid for hest får mye tilskudd, så er ikke det reelt, siden pengene går til nasjonale sentre,
og ikke til de som driver avl.

2. Oppvisning på hingsteutstillinga, Starum. Aktivitetsutvalget vurderer å ikke organisere 
oppvisning mer. I fjor hadde de forberedt seg godt, men de fikk beskjed om at de kanskje 
ikke fikk verken publikum, plass eller tid fra arrangørene. NV har allerede nevnt noe om å ha 
oppvisning under middagen, og at dette foregår i ridehuset. Vi ønsker god kommunikasjon 
for å eventuelt planlegge neste år. Det kom fram en del tanker rundt oppvisninger og 
markedsføring. Det ble nevnt Dyrsku’n, AEG, Oslo Horse Show. 

3. Vedtekter paragraf 4.5 og 7.1. Tidsfrister innkomne saker, og årsmøter. Disse fristene gir ikke
mulighet til å sende inn saker fra lokallagene til årets landmøte. Fristene for lokallagene er 
forskjellige fra fristene for Landslaget. Dette kan bero på at saker forventes å sendes inn 
gjennom året, og ikke bare rett etter årsmøtet.

4. Godkjenning til styret for bruk av FB som ordinert virkemiddel til innkalling til årsmøte. Vi bør 
uansett fremdeles sende i post og pr epost, og dette bør være sendt innen fristen, som er 3 
uker. Det å bruke FB kan være lurt å bruke i tillegg. Da ved å gjøre det mye tidligere, for å 
gjøre folk oppmerksomme på arrangementet. Vi har i år fått ut informasjonen ekstra sent, 
siden styret ikke har vært så sterke som vi kunne vært. 

5. Mer toveis kommunikasjon mellom landsstyret og lokallagene/medlemmene. De lokale 

avlsrådene skal kunne jobbe aktivt opp mot hovedstyret. Vedtektene bør sikre dette. (Muntlig

utdyping: De lokale avlsrådene skal ha innflytelse i avgjørelser.)  Styremøter i Landstyret: 
Kommunikasjon har vært hemmet mye pga nettsiden, og de har ikke fått lagt ut den 
informasjonen de ønsker. Hovedtyret har heller ikke fått masse post eller tlf fra lokallagene, 
så de har dermed ikke inntrykk av at behovet for informasjon har vært særlig stort. Org-siden
er jo for representanter fra styrene. Vi oppfordres til å bruke den mer aktivt. Avlsrådet gis 
oppdrag fra hovedtyret, og utarbeider forslag. Det er viktig at vi velger representanter som 
vil være aktive og vil jobbe for medlemmene. Det er en del som syns det er vanskelig å nå 
fram, og en del folk i posisjoner uttaler seg lite hyggelig om medlemmer på den åpne FB-
siden, uten at folk flest er klar over at dette ikke er lagets offisielle side. Det kan gjøre at 
mange tror at dette er vanlig tone i laget.  Vi kan ta med disse tankene til Landsmøtet. 

6. Kontingent 2019. Skal den økes? Flertallet var for en økning i takt med Landslagets økning.

Planer for kommende år:

FU mars/april. 



Det er et ønske om FU for dem som planlegger å stille hingst. 

6-8 april kåring

27-29 april FU 

Mai utstilling på momarken

Hoppeutsilling på høsten, spørsmål fra NHS om vi kan ha et skeid arrangert av oss.

Oktober FU Østfold

Stavsmarten

Stand på Nesbyen første helg i juni

Vi fortsetter med lokallagscup, og har premieutdeling på årsmøtet også neste år.

Medlemskontingent 2019

Vi besluttet å øke kontingent i takt med Landslagets økning.

Valg:

Styret

Leder: Per Otto Sørensen

Nestleder: Odd Ragnar Kjellstrøm

Kasserer: Liv Randi Bjørkenes

Sekretær: Ina Dramstad

Styremedlem: Camilla Winterseth

Vara 1: Nora M Merchan

Vara 2: Linn Heidi Roseth

Vara 3: Aurora Bjørkevold

Avlsutvalg

Tone Berit Semb

Per Otto Sørensen 

Mona Voje

Kari Helene Kolstad

Linn Heidi Roseth

Janne Bugten

Aktivitetsutvalg

Camilla Winterseth

Line Camilla Bjørkevold

Lena Bye Martinsen

Cecilie Gül

Revisorer

Ingeborg Vik



Hege Skretting Sjoner

Valgkomite

Trine Boysen

Janne Bugten

Solveig B Steinnes

Utsendinger til Landmøtet

Per Otto Sørensen

Odd Ragnar Kjellstrøm

Camilla Winterseth

Ina Dramstad

Saker til Landsmøtet

Tilskuddsordning.

Vedtekter paragraf 4.5 og 7.1.

Mer toveis kommunikasjon mellom landsstyret og lokallagene/medlemmene. 

De lokale avlsrådene skal kunne jobbe aktivt opp mot hovedstyret, og ha innflytelse i avgjørelser. 

Amnesti. Solveig kommenterte litt om stambokføring, fordi hun mener det er noen faktafeil i skrivet. 

Vi vil gå igjennom dokumentet, og rette eventuelle feil.

Møtet avsluttet 15.52

----------------------------------                                                                                --------------------------------


